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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy űlésrő l szóló 2012.
évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Nemzetgazdasági Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Az albán pékségek után most az albán fagyizók teszik tönkre a magyar családokat? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A hazai pékségek életét, piaci helyzetét már jó pár éve súlyosan megnehezítik az albán

pékségek, melyek olcsóságukkal és vitatott technológiájukkal kiszorítják a magyar

vállalkozásokat . A versenyelőny sokszor jogszabályok megkerüléséb ő l adódik, áfacsalással ,

adóbefizetések elkerülésével érik el . Ehhez a kategóriához látszik csatlakozni most egy új

fogalom, a köznyelvben „albán fagylaltnak” nevezett jelenség, mely most a magyar cukrászo k

jövőjét veszélyezteti szerte az országban . A probléma forrása, hogy ezek a kézműves albán

fagylaltok – a hagyományos fagylaltokkal ellentétben – csak nyomokban tartalmazna k

gyümölcsöt, ellenben nagy mennyiségű növényi tejszínt, habosítót és emulgálószereket

találunk benne. A Magyar Cukrász Iparosok Országos Ipartestületének (MCIOI) elnök e

szerint ez tulajdonképpen mesterséges levegő . Ilyen formában – egy kiló termékre levetítve –

negyed annyiból is kihozható akár az előállítási költség .

Megoldást jelenthet az ipartestület által kidolgozás alatt lévő fagylalt szabályozás, mely jöv ő

tavasszal már életbe is léphetne. Emellett az is fontos lenne, hogy ezekben az üzletekbe n

fokozott adó és élelmiszer-egészségügyi ellenőrzés legyen .

Magyar Zoltán
országgyűlési képviselő



Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy támogatni fogják-e a MCIO I

által kidolgozásra kerül ő szabályozást? Hogyan kívánja megállítani az „albán fagyi ”

jelenséget a Kormány ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2017 . június 13 .

Tisztelettel :

Magyar Zoltán
Jobbik
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